
Jegyzőkönyv 

Készült: Gáborján Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. december 22-én 13 
órakor megtartott - közmeghallgatással egybekötött - soron következő nyílt ülésén. 

Ülés helye: Önkormányzati Hivatal tanácskozóterme 
4122 Gáborján, Fő u. 106. szám 

Jelen vannak: Mező Gyula polgármester, Baranyai Endre alpolgármester, Sándorné Bunyik 
Andrea, Koszorus-Titi Andrea képviselők, igazoltan távol Micskei Tamás képviselő. 

A napirendi pontok megtárgyalásán részt vesz: Jenei Attila jegyző, Bodnárné Molnár 
Anikó jegyzőkönyvvezető 

Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés pályázat beadásáról 
Ea: Mező Gyula polgármester 

2. Előterjesztés orvosi ügyeleti feladatok ellátásához kapcsolódó szerződés 

módosításáról 
Ea: Mező Gyula polgármester 

3. Előterjesztés a nem közművel összegyűjtött szennyvíz begyűjtésére és 
ártalmatlanítására kötött közszolgáltatási szerződés módosítására 
Ea: Mező Gyula polgármester 

4. Különfélék 
Tájékoztató az önkormányzat 2022. évben végzett munkájáról 
Ea: Mező Gyula polgármester 

Mező Gyula: 
Tisztelettel köszöntök mindenkit. Megállapítom, hogy a megválasztott 5 fő képviselő-testületi 
tagból 4 fő jelen van, így a Képviselő-testület 4 fővel határozatképes. A különfélék napirendi 
pont keretében javaslom megtárgyalásra a következő előterjesztéseket: 
A/ Előterjesztés folyószámla vezető pénzintézet váltásáról szóló határozat módosításáról 

Ea: Mező Gyula polgármester 
B/ Előterjesztés a polgármester jutalmazására 

Ea: Baranyai Endre alpolgármester 
Cl Tájékoztató az önkormányzat 2022. évben végzett munkájáról 

Ea: Mező Gyula polgármester 

Mező Gyula: 
Kérem a Képviselő-testületet, hogy a javasolt napirendi pontokat a kiegészítéssel együtt 
fogadja el. 

A megválasztott 5 fő képviselő-testületi tag közül a jelenlévő 4 fő képviselő közül 4-en 
szavaztak, a Képviselő-testület 4 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi napirendet fogadta el: 
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Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés pályázat beadásáról 
Ea: Mező Gyula polgármester 

2. Előterjesztés orvosi ügyeleti feladatok ellátásához kapcsolódó szerződés 

módosításáról 
Ea: Mező Gyula polgármester 

3. Előterjesztés a nem közművel összegyűjtött szennyvíz begyűjtésére és 
ártalmatlanítására kötött közszolgáltatási szerződés módosítására 
Ea: Mező Gyula polgármester 

4. Különfélék 
A/ Előterjesztés folyószámla vezető pénzintézet váltásáról szóló határozat 

módosításáról 
Ea: Mező Gyula polgármester 

B/ Előterjesztés a polgármester jutalmazására 
Ea: Baranyai Endre alpolgármester 

Cl Tájékoztató az önkormányzat 2022. évben végzett munkájáról 
Ea: Mező Gyula polgármester 

1. napirendi pont Előterjesztés pályázat beadásáról 

Mező Gyula: 
A Bihar-Sárrét Vidékfejlesztési Egyesület VP6-l 9 .2.1 .-11-7-20 kódszámú pályázati kiírására 
szeretnénk beadni a „A Gáborjáni gyerekek és fiatalok mozgáskultúráját és mozgásfejlődését 
segítő eszközök beszerzése" elnevezésű pályázatot. Ennek keretében két ugrálóvárat - egy 
kisebbet és egy nagyobbat - valamint kerékpárokat szeretnénk beszerezni. Az ugrálóvárakat 
azért szeretnénk beszerezni, mert ha valamilyen rendezvény van, akkor nem kellene drága 
pénzért kölcsönöznünk. A kerékpárok beszerzésére pedig azért gondoltunk, hogy ha az 
iskolások szerveznek kerékpártúrát, akkor ezeket igénybe lehet venni. A pályázathoz 5 % 
önerőt kell biztosítanunk a költségvetésünk terhére. Ez az összeg 258.766.- Ft. 

Baranyai Endre: 
Mennyi a pályázat összes értéke? 

Mező Gyula: 
Majdnem öt millió forint az összege. A pályázat beadási határideje december 30. Kérem a 
Képviselő-testület tagjait, támogassák a javaslatot. 

Mező Gyula: 
Megkérdezem, hogy van-e valakinek hozzáfűzni valója, kérdése, javaslata az elhangzottakkal 
kapcsolatban. Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás, javaslom elfogadásra az előterjesztést. 
Kérem a Képviselő-testületet, hogy aki egyetért, kézfeltartással jelezze. 
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A megválasztott 5 fő képviselő-testületi tag közül a jelenlévő 4 fő képviselő közül 4-en 
szavaztak, a Képviselő-testület 4 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozta: 

53/2022. (XII.22.) számú határozat 

Gáborján Község Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a VP6-19.2.l-11-7-20 
azonosító számú „A Gáborjáni gyerekek és fiatalok mozgáskultúráját és mozgásfejlődését 
segítő eszközök beszerzése" című pályázat beadásáról szóló előterjesztést és úgy döntött, 
hogy támogatja azt. A pályázathoz szükséges 5 % önerőt, 258.766.- Ft-ot a saját költségvetése 
terhére biztosítja. 

Felkéri a polgármestert, hogy a pályázat beadásáról gondoskodni szíveskedjen. 

Határidő: 2022. december 30. 
Felelős: Mező Gyula polgármester 

2. napirendi pont Előterjesztés orvosi ügyeleti feladatok ellátásához kapcsolódó 
szerződés módosításáról 

Mező Gyula: 
Az orvosi ügyeleti feladatokat 2021. július l-től jelenleg is az Országos Mentőszolgálat látja 
el. Előtte az Országos Orvosi Ügyelet Nonprofit Kft. látta el ezt a feladatot. Az érvényben 
lévő szerződésünket az Országos Mentőszolgálattal az október 20-án megtartott testületi 
ülésen hosszabbítottuk meg 2022. december 31-ig. Az orvosi ügyelet folyamatos biztosítása 
érdekében az együttműködési megállapodás 2023. január 31-ig történő meghosszabbítására 
van szükség. Erről dönteni kell a Képviselő-testületnek. Az Együttműködési Megállapodás 
tervezetét minden képviselő részére eljuttattuk. 

Mező Gyula: 
Megkérdezem, hogy van-e valakinek hozzáfűzni valója, kérdése, javaslata az elhangzottakkal 
kapcsolatban. Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás, javaslom elfogadásra az előterjesztést. 
Kérem a Képviselő-testületet, hogy aki egyetért, kézfeltartással jelezze. 

A megválasztott 5 fő képviselő-testületi tag közül a jelenlévő 5 fő képviselő közül 4-en 
szavaztak, a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozta: 

54/2022. (XII.22.) számú határozat 

Gáborján Község Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a háziorvosi 
alapellátáshoz kapcsolódó ügyeleti szolgálat vonatkozásában az Országos Mentőszolgálattal 
kötött együttműködési megállapodás módosításáról szóló előterjesztést és úgy döntött, hogy 
elfogadja azt. Hozzájárul az Együttműködési Megállapodás 2023. január 31-ig történő 

meghosszabbításához. 

Felkéri a község polgármesterét, hogy a szerződésmódosítást szíveskedjen aláírni és az aláírt 
szerződést az Országos Mentőszolgálat részére megküldeni. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: Mező Gyula polgármester 

3. napirendi pont Előterjesztés a nem közművel összegyűjtött 

begyűjtésére és ártalmatlanítására kötött közszolgáltatási 
módosítására 

Mező Gyula: 

szennyvíz 
szerződés 

A településünkön a szennyvíz begyűjtésére a kismarjai székhelyű Kobold Trans Bt.-vel van 
érvényes szerződésünk. Ez a szerződés 2022. december 31. napjával lejár. A Bt. csődközeli 
állapotban van az elmaradt bevételei miatt. Azok az önkormányzatok, akikkel szerződést 
kötöttek, a nyáron egyszeri egyösszegű támogatást szavaztak meg részükre, de ez nem 
jelentett tartós megoldást. Az a szándékuk, hogy az önkormányzatokkal érvényes szerződések 
lejárata után a kormány a Bt.-t jelölje ki, hogy a környék települései vele kössenek szerződést 
a szennyvíz szippantások elvégzésére. Ez nekünk kötelező feladatellátás, ezért javaslom, hogy 
egyelőre a szerződést hosszabbítsuk meg. 

Jenei Attila: 
Véleményem szerint 2023. március 31-ig kellene meghosszabbítani a szerződést. Az öt évre 
kötött közszolgáltatási szerződés december 31-el lejár. Amennyiben nincs megoldva a 
szennyvíz elszállítása, tehát nem rendelkezünk érvényes közszolgáltatási szerződéssel, a 
Kormányhivatal felé három napon belül be kell jelentetünk. Mivel mi sem tudjuk és a 
szolgáltató sem tudja, hogy a következő hónapokban hogy lesz a jövőre nézve, úgy 
gondolom, hogy három hónap elegendő lesz ennek a feladatnak a megoldására. Ha ezekkel a 
feltételekkel vállalják tovább, akkor lehet pályázatot kiírni. Ha megpályázzák, akkor újabb öt 
évre meg lehet velük kötni a szerződést, de ezt nem tartom valószínűnek, mivel azt ígérték 
nekik, hogy ha a katasztrófavédelem kijelölné mint közszolgáltatót, akkor a tényleges 
költségei és a közszolgáltatási díj közötti különbözetet az állam megtérítené. 

Baranyai Endre: 
Hogy tudja elérni, hogy őket jelöljék ki közszolgáltatónak? 

Jenei Attila: 
Ugy, hogy ha mi bejelentjük, hogy megszűnt a szerződésünk, tehát nincs ellátva a feladat, 
akkor a katasztrófavédelem őt fogja kijelölni erre a feladatra, mivel más ilyen szolgáltatást 
nyújtó társaság nincs a környéken. 

Mező Gyula: 
Megkérdezem, hogy van-e valakinek hozzáfűzni valója, kérdése, javaslata az elhangzottakkal 
kapcsolatban. Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás, javaslom elfogadásra az előterjesztést. 
Kérem a képviselő-testületet, hogy aki egyetért, kézfeltartással jelezze. 

A megválasztott 5 fő képviselő-testületi tag közül a jelenlévő 4 fő képviselő közül 4-en 
szavaztak, a Képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozta: 
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55/2022. (XII.22.) számú határozat 

Gáborján Község Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a nem közművel 

összegyűjtött szennyvíz begyűjtésére és ártalmatlanítására kötött közszolgáltatási szerződés 
módosításáról szóló előterjesztést és úgy döntött, hogy a KOBOLD TRANS Fuvarozó és 
Szolgáltató Bt-vel a nem közművel összegyűjtött szennyvíz begyűjtésére, elszállítására és 
ártalmatlanítására kötött közszolgáltatási szerződés lejáratának határidejét 3 hónappal, 2023. 
március 31. napjáig meghosszabítja. 

Felkéri a polgármestert, hogy a közszolgáltatási szerződés módosításáról és az érintettek 
tájékoztatásáról gondoskodni szíveskedjen. 

Határidő: azonnal 
Felelős: Mező Gyula polgármester 

4. Különfélék 
A/ Előterjesztés folyószámla vezető pénzintézet váltásáról szóló határozat 

módosításáról 

Mező Gyula: 
A november 11-én megtartott Képviselő-testületi ülésen döntöttünk arról, hogy az 
önkormányzat pénzforgalmi számlájának vezetésével 2023. február l-től a Takarékbank Zrt.-t 
bízzuk meg. Ígéretet kaptunk egy bankjegykiadó automata településünkön történő 
elhelyezésére is, ami nagy segítség lenne a lakosság számára. Úgy néz ki, hogy a február 1-
től történő átállás adminisztrációs okok miatt nem tartható, - csúszik egy hónapot - ezért 
kellene döntenünk arról, hogy a Takarékbank Zrt.-nél kezdeményezett önkormányzati 
pénzforgalmi számla nyitása 2023. március l-től valósuljon meg. 

Mező Gyula: 
Megkérdezem, hogy van-e valakinek hozzáfűzni valója, kérdése, javaslata az elhangzottakkal 
kapcsolatban. Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás, javaslom elfogadásra az előterjesztést. 
Kérem a képviselő-testületet, hogy aki egyetért, kézfeltartással jelezze. 

A megválasztott 5 fő képviselő-testületi tag közül a jelenlévő 4 fő képviselő közül 4-en 
szavaztak, a Képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozta: 

56/2022. (XII.22.) számú határozat 

Gáborján Község Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a folyószámla vezető 
pénzintézet váltásáról szóló 49/2022. (XI.11.) számú határozat módosításáról szóló 
előterjesztést és úgy döntött, hogy az OTP Bank Nyrt. Berettyóújfalui fiókjánál vezetett 
pénzforgalmi bankszámla megszüntetésének határidejét 2023. február 28-ra módosítja, 
valamint a Takarékbank Zrt. Berettyóújfalui fiókjánál történő számlanyitást 2023. március 1. 
napjára módosítja, a határozat módosítással nem érintett részei változatlan formában 
hatályban maradnak. 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a módosításról az érintetteket értesíteni és a szükséges 
intézkedéseket megtenni szíveskedjen. 
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Határidő: 2023. február 28. 
Felelős: Mező Gyula polgármester 

Mező Gyula: 
Szeretném tájékoztatni a Képviselő-testületet, hogy a TOP-PLUSZ pályázati program 
keretében beadott mindhárom pályázatunk nyert. A piactér felújítására már nem kaptuk meg a 
bruttó összeget, csak a nettót, ami azt jelenti, hogy a 80 millió forintból 63 milliót kaptunk 
meg, 17 millió forint önerő lesz. Arra törekszünk, hogy ezt a 17 millió forintot más forrásból 
beszerezzük, erre már tettünk intézkedéseket. A másik pályázat keretében a Szántó Kovács 
János utca kap egy új aszfaltréteget. A harmadik nyertes pályázatunk pedig a faluház udvarán 
megvalósításra kerülő filagória. A nyertes pályázatok már kiosztásra kerültek a települések 
vezetői részére, de a támogatási szerződéseket még nem kaptuk meg. A temető kerítés 
építésének kivitelezése folyamatban van, az önkormányzat épülete előtti tér burkolását is 
megkezdjük, amint az időjárás engedi, kezdődik a kivitelezés. Nem sürget az idő, mert jövő 
decemberig kell az elszámolást elvégezni. 

Mező Gyula:. . 
Megkérdezem, hogy van-e még valakinek észrevétele, hozzászólása? 

4. napirendi pont Különfélék 
B/Előterjesztés a polgármester jutalmazására 

Baranyai Endre: 
Nekem lenne egy javaslatom a Képviselő-testület szamara. Szeretném megköszönni 
Polgármester Úrnak, valamint képviselőtársaimnak és az itt dolgozóknak az egész éves 
munkáját. Úgy érzem, hogy ebben a nehéz időben hely állt az önkormányzat, Polgármester Úr 
nagyon sokat tett a településért, a pályázatoknak köszönhetően szépen fejlődik a község, a 
közmunkaprogramnak köszönhetően sok család megélhetését tudjuk biztosítani, ezért a 
Polgármester Úrnak három havi bérének megfelelő jutalmat szeretnék megszavaztatni, ha 
hozzájárul a Képviselő-testület. Én úgy érzem, hogy ezt a lelkiismeretes munkát ezzel a 
jutalommal honorálhatjuk. 
Kérem, hogy aki az indítványommal egyetért az kézfeltartással jelezze. 

A megválasztott 5 fő képviselő-testületi tag közül a jelenlévő 4 fő képviselő közül 4-en 
szavaztak, a képviselő-testület 3 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot 
hozta: 

57/2022. (XIl.22.) számú határozat 

Gáborján Község Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a polgármester 
jutalmazásáról szóló előterjesztést és úgy döntött, hogy Mező Gyula polgármestert - 2022. évi 
munkájának elismeréseként - 3 havi illetményének megfelelő jutalomban részesíti. 

Felkéri Jenei Attila jegyzőt, hogy az összeg számfejtéséről és kifizetéséről gondoskodni 
szíveskedjen. 

Határidő: azonnal 
Felelős: Jenei Attilajegyző 
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Mező Gyula: 
Szeretném megköszönni a Képviselő-testület egész éves munkáját, azt, hogy bármikor 
fordulhatok hozzátok segítségért, a további munkához kívánok mindenkinek erőt, kitartást és 
nagyon jó egészséget. 

Mező Gyula: 
Amennyiben nincs több hozzászólás, észrevétel, javaslom, hogy térjünk át a 
közmeghallgatásra. 

4. napirendi pont Különfélék 
C/Tájékoztató az önkormányzat 2022. évben végzett munkájáról 

Mező Gyula: 
Tisztelettel köszöntöm a közmeghallgatáson megjelent lakosságot, képviselőtársaimat! 
Szeretnék néhány mondatban tájékoztatást adni az önkormányzat 2022. évben végzett 
munkájáról. 

A közmeghallgatás célja, hogy településünk lakosai és a helyben érdekelt szervezetek 
képviselői (például: egyesületek) közvetlenül intézzenek a helyi közügyek tekintetében 
kérdést, vagy tegyenek javaslatot a Képviselő-testületnek. 

A közmeghallgatás szabályait Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény és annak felhatalmazása alapján meghozott a szervezeti és működési 
szabályzatunkról szóló rendelet tartalmazza, melyet évente egy alkalommal meg kell tartani. 
A mai közmeghallgatáson képviselőtársaimmal együtt ezen kötelezettségünknek szeretnénk 
eleget tenni. 

Az önkormányzati feladatokat a hatályos jogszabályoknak megfelelően a polgármester, a 4 
főből álló Képviselő-testület, és a Váncsodi Közös Önkormányzati Hivatal látta el. 

Az önkormányzat kötelezően ellátandó feladatai közé tartozik 

• az egészséges ivóvízellátás, 
• az óvodai nevelés, 
• egészségügyi és szociális alapellátás, 
• közvilágítás, 
• helyi közutak és a köztemető fenntartása, működtetése, 
• helyi közösségi tér biztosítása, 
• könyvtári szolgáltatás ellátása, 
• gyermek és ifjúsági feladatok, 
• nemzeti és etnikai kisebbségek jogainak érvényesítése, 
• a közös önkormányzati hivatal működtetése. 

Közoktatási feladatunk 2013. január l-től a napközi otthonos óvoda fenntartása. A szociális 
étkeztetést, és házi gondozói szolgáltatást a Bihari Önkormányzatok Többcélú Kistérségi 
Társulásával kötött megállapodás keretében a Bihari Szociális Szolgáltató Központ látja el. A 
családsegítési, gyermekjóléti feladatokat, Váncsod Község Önkormányzatával közös 
fenntartású családsegítő szolgálaton keresztül látjuk el. 

A háziorvosi szolgálat működtetése önkormányzati feladatellátás keretében valósul meg, 
valamint, az ifjúság egészségügyi ellátás is, amelyre a Nemzeti Egészségbiztosítási 
Alapkezelő biztosítja az anyagi forrást. 
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A védőnői szolgáltatást ez év elejétől a védőnőnk egyéni vállalkozóként biztosítja. 

A munkanélküliek ellátási és foglalkoztatási gondjainak csökkentésére részt vettünk a 
közmunkaprogramokban, amelyek keretében helyi lakosoknak biztosítottunk közmunkát. A 
Start munka program keretében az emberek mezőgazdasági, útkarbantartói, seprűkötő, 
kosárfonó, szőnyegszövő és száraztészta készítő tevékenységet folytatnak. 

Gáborján Község Önkormányzatának 2022. évi gazdálkodása az előirányzatoknak 
megfelelően, annak betartásával történt meg. A 2022. évi gazdálkodás során a kötelező 
önkormányzati feladatok ellátása takarékos gazdálkodással, és valamennyi forrás-kiegészítő 
lehetőség kihasználásával biztosított volt. Az önkormányzat kötelező feladat ellátási 
kötelezettségének eleget tettünk. Önkormányzatunknak hitelállománya nincs. 

Az intézményi és települési infrastrukturális fejlesztéseinkhez igyekeztünk a pályázati 
lehetőségeket kihasználni, és ebben az évben több jelentős projektünk fejeződött be, illetve 
van folyamatban. Ezekről szeretném Önöket néhány mondatban tájékoztatni. 

2021. évben a Belügyminisztériumnak, az önkormányzati feladatellátást szolgáló 
fejlesztéseink támogatásából a József Attila utca útburkolatának felújítását végeztük el 20.061 
eFt összegben. 

A Bajcsy-Zsilinszky utca útfelújítás első ütemét szintén 2021. évben valósítottuk meg A 
Magyar Falu Program keretében kapott támogatásból 19.943 eFt.összegben. 

2022. évben fejeztük be az Európai Unió, Területi Operatív Program keretében meghirdetett 
pályázatából az „Önkormányzati épületek energetikai korszerűsítése Gáborján településen" 
elnevezésű projektünket, amely keretében a faluház, az önkormányzati hivatal, és a könyvtár 
épületének hőszigetelését, és fűtés korszerűsítését végeztük el 126.296 eFt összegben. 

Rövidesen befejeződik a másik nagy projektünk is, amelyet szintén az Európai Unió, Területi 
Operatív Program keretében meghirdetett pályázatából a „Gáborján település 
környezetvédelmi infrastruktúrafejlesztése" címmel valósítottunk meg. Az. Arany János utcán 
és a Bajcsy- Zsilinszky utcán csapadékvíz elvezető rendszert építettük, amelynek a 
kivitelezése november hónapban fejeződött be. A projekt összköltsége 112.473 eFt. 

2021. évben kezdtük meg egy mini bölcsőde építését a Belügyminisztériumtól bölcsőde 
fejlesztési program keretében kapott támogatási összegből, amely ebben az évben elkészült, és 
2023. első félévében szeretnénk megnyitni az intézményt. A beruházás összköltsége 89.555 
eFt összegű. 

A Magyar Falu 2022 program keretén belül meghirdetett „ Önkormányzati temetők 
infrastrukturális fejlesztése" című pályázati támogatásból a Gáborján temető kerítés építése 
folyamatban van, a következő negyedévben fog elkészülni. 

2022. évben a Magyar Falu 2021 program keretén belül meghirdetett„ Tanya és falugondnoki 
buszok beszerzése" című pályázati forrásból vásároltunk az önkormányzat részére egy Ford 
Transit kisbuszt, a falugondnoki feladatok ellátásához. 

2023. évre vonatkozóan több, jelentős összegű támogatású projektünk van folyamatban, 
amelyeket a következő évben szeretnénk megvalósítani. 

Köszönjük az Önöktől kapott bizalmat és felhatalmazást, a képviselőtársaimmal és 
munkatársaimmal együtt a következő évben is azon dolgozunk, hogy a településünk fejlődjön, 
és a lakosságnak megfelelő szintű közszolgáltatásokat tudjunk biztosítani. 
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Mező Gyula: 
Megkérdezem, van-e valakinek hozzászólása, észrevétele? 

Miski Barnabás: 
Köszönjük a tájékoztatást. Örömmel tapasztalom, hogy a különböző pályázatoknak 
köszönhetően szépen fejlődik a településünk. Bízom benne, hogy a jövőben is lesz lehetőség 
pályázat beadására, hiszen saját forrásból ezeket a beruházásokat nem tudnánk megvalósítani. 

Mező Gyula: 
Köszönöm a hozzászólást. Megragadunk minden lehetőséget, hogy pályázni tudjunk, hiszen 
az a célunk, hogy a településünket egyre élhetőbbé és szebbé tegyük, bízunk benne, hogy 
ennek köszönhetően egyre több fiatal marad itt a faluban. 

Mező Gyula: 
Van-e még valakinek észrevétele? 

Több hozzászólás nem volt, ezért Mező Gyula polgármester az ülést bezárta. 

K.m.f. 

\ 
I 
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